
                                P R OT O K Ó Ł
nr 54/VII/2018

posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Wypoczynku Rady Miasta Lublin 
z dnia 13 listopada 2018r. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji Pani Beata Stepaniuk-
Kuśmierzak.

   W posiedzeniu uczestniczyło 7-u członków Komisji, zgodnie z załączonymi 
listami obecności (zał. 1 i 2). Nieobecni byli radni: Eugeniusz Bielak, Dariusz Jezior

i Zbigniew Ławniczak, który przybył na posiedzenie tuż przed jego zakończeniem, ale
odmówił złożenia podpisu na końcowej liście obecności.

    Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności
osób zaproszonych (zał. 3).

Porządek posiedzenia obejmował następujące punkty:
1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
1.1. zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok (druk nr 1605-1),
1.2. zmieniająca uchwałę nr 975/XXXVIII/2017 Rady Miasta Lublin z dnia 21 grudnia
2017 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej (druk nr 1606-1).
2. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Sportu,Turystyki i Wypoczynku w
VII kadencji RM (2014-2018).
3. Sprawy wniesione.

Adn. 1.1.
     Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok został, zgodnie z
wnioskiem radnego Zdzisława Drozda, przedstawiony komisji przez Dyrektora Wydziału
Budżetu i Księgowości Panią Mirosławę Puton. Wobec braku pytań ze strony członków
Komisji odnośnie przedstawionych zapisów projektu, Komisja przystąpiła do głosowania
nad jego przyjęciem.

          Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie – 7 osób „za”.

Adn. 1.2. 
     Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 975/XXXVIII/2017 Rady Miasta Lublin z dnia
21 grudnia 2017 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej został decyzją Komisji
od razu poddany pod głosowanie.

     Projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie,  głosami: 6 „za”, 0 „przeciw”,
1 „wstrzymujący się”. 

Adn. 2. 
      Komisja zapoznała się z przedstawionym projektem Sprawozdania z jej działalności
w VII kadencji RM, przyjmując je bez wnoszenia poprawek. 

Adn. 3. 
       Nie zgłaszano żadnych spraw wniesionych.

      Przed zakończeniem posiedzenia głos zabrał Dyrektor Wydziału Sportu i Turystyki
Pan  Jakub  Kosowski,  który podziękował  członkom  Komisji,  w  imieniu  swoim
i pracowników  wydziału,  za  dobrą  współpracę  w  mijającej  kadencji  oraz  wspólne
rozwiązywanie wielu problemów.



-  2  -

     Ze swej strony podziękowania wszystkim obecnym za współpracę w całej kadencji
złożyła również Przewodnicząca Komisji Beata Stepaniuk-Kuśmierzak.

       Na tym posiedzenie zakończono. Posiedzenie Komisji trwało od godz. 14.00 do godz.
14.10.

   Protokołował(a): 
        /-/ Sylwia Bednarska  
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